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Geachte Wethouder(s), leden van de Raadscommissie en toehoorders.  

Ik ben helaas verhinderd door mijn werk om mijn argumenten in persoon toe te lichten. Toch hoop ik 
dat ik u middels dit schrijven inzicht kan geven in mijn overtuiging dat de MFA locatie niet gewijzigd 
hoeft te worden en dat het echt tijd is voor een nieuwe MFA in Zwammerdam.  

Allereerst wil ik benadrukken dat ik met mijn leeftijd van 25 een van de weinige jongeren ben (zo niet 
de enige) welke betrokken zijn bij het realisatieproces van de MFA in Zwammerdam. Dit vind ik naar 
mijn mening erg jammer aangezien de jongere generatie ( waarschijnlijk) het langst gebruik gaat 
maken van de nog te bouwen MFA. Wanneer ik zo om mij heen vraag aan mijn vrienden en 
leeftijdsgenoten wat hun mening is over de MFA krijg ik vaak als antwoord dat het ze niet uitmaakt 
wáár de MFA komt, áls hij er maar komt. 

Ik ben al vanaf een vroeg stadium betrokken bij het constructief ‘meepraten’ en ‘meedenken’ binnen 
dit proces waarin ik vooral werd gedreven door de gedachte dat ik – en mijn generatiegenoten 
waarmee ik in Zwammerdam ben opgegroeid – over 40 jaar nog een gebouw kan gebruiken welke 
huisvesting geeft aan ons rijke verenigingsleven.  

Ikzelf heb vanaf het begin namens toneelvereniging Z.A.T. zitting genomen bij – zover ik mij kan 
herinneren – elk overleg. Wat mij vooral opviel was de grote welwillendheid onder het grote 
merendeel van de vrijwilligers van de vele verenigingen. 

De tendens was altijd “we willen allemaal in feite hetzelfde, namelijk  een goed dorpshuis voor 
Zwammerdam”.  Ik ( en met mij veel andere vrijwilligers ) hadden in het begin uiteraard allemaal 
verschillende ideeën over hoe zo’n MFA eruit moest komen te zien en waar deze moest komen. 
Uiteindelijk na veel praten – en vooral veel luisteren - konden veel verenigingen over hun eigen 
schaduw heen springen en een gezamenlijk plan van eisen indienen. Ik wil nog even benadrukken dat 
de vergaderingen altijd transparant waren, met veel respect voor elkaars vaak uiteenlopende 
meningen. Het onpartijdige voorzitterschap van de heer Marc Samson bij deze vergaderingen heb ik 
dan altijd als zeer prettig en professioneel mogen ervaren. De belangenvereniging bestaat immers 
voor álle Dammenaren. Na elke vergadering c.q. bijeenkomst werd er altijd goed richting het dorp 
gecommuniceerd d.m.v. de dorpssite Zwammerdam.net als via het huis-aan-huisblad “het 
Dorpssignaal” 

Er kwamen in de bijeenkomsten uiteindelijk twee locaties naar voren. De Buitendorpstraat en de 
Spoorlaan. In een utopische wereld waarin er bij de gemeente het geld op de rug groeit, had ik 
mijzelf inderdaad sterk gemaakt voor de locatie Buitendorpstraat, maar in deze wereld leven wij 
helaas niet. Het is gezien de kostenbesparing enerzijds ( het bijvoorbeeld niet extra te hoeven 
bouwen van kleedkamers wanneer de MFA aan de spoorlaan wordt gerealiseerd) en de door de 
gemeente te verkopen grond aan de buitendorpstraat anderzijds logisch en goed dat er voor de 
locatie aan de spoorlaan is gekozen.  



Ik was dan ook erg blij toen de raad besloot geld vrij te maken voor de realisatie van de MFA op de 
locatie aan de Spoorlaan. Ik beschouw dit letterlijk als een ‘cadeautje’ van de gemeente aan o.a. de 
verengingen van Zwammerdam. Ik ben dan ook van mening dat juist míjn generatie de meeste lol 
gaat hebben van dit cadeautje, daar het een langetermijninvestering betreft in het sociale leven van 
het dorp.  

Ik ben namens het Nut (de gebruikers van de huidige Nutszaal) bij de presentatie aanwezig geweest 
van de verschillende architectenbureaus en daar is uiteindelijk een keuze gemaakt voor een erg mooi 
ontwerp welke naar mijn mening uitblinkt in het multifunctionele. Er is duidelijk naar alle partijen 
geluisterd en dit heeft mogen resulteren in een mooi ontwerp.  

Ruim een week later werd dit ontwerp getoond aan de verschillende verenigingen van Zwammerdam 
en de meningen waren ronduit positief. Ik merkte gelijk het ‘wij’ gevoel tussen de verschillende 
verengingen ontstaan. ‘Wij’ als in de gezamenlijke gebruikers van de nieuwe MFA.  

Ik ben van mening dat de locatie aan de Spoorlaan in deze omstandigheden de juiste locatie is. Ook 
ben ik van mening dat dit proces nu wel erg lang heeft geduurd. Een nieuw gebouw is gewoon 
broodnodig in Zwammerdam. Ik heb aanstaande zaterdag uitvoering met de toneelvereniging in de 
oude Nutszaal. Ik hoop echt van harte dat het die avond droog blijft. Zo niet kan ik een paar emmers 
tussen het publiek gaan zetten aangezien het dak al jaren aan vervanging toe is en het op meerdere 
plaatsen lekt. Dit is niet iets wat dit jaar is ontstaan, dit duurt al vijf jaar zo. U leest het: een nieuw 
pand is echt nodig.  

Ik vind het dan ook ronduit stuitend dat er bepaalde personen in het dorp zijn die deze hele realisatie 
willen tegenhouden. Als reden hebben ze dat ze het niet eens zijn met de locatiekeuze. Een andere 
reden voor deze mensen om is naar mijn mening omdat zij in het totstandkomingsproces niet bij alle 
informatiebijeenkomsten zijn geweest omdat sommige bijeenkomsten enkel voor de toekomstige 
gebruikers bedoeld waren. De mensen over wie ik het nu heb zijn - naar hun eigen mening- geen 
toekomstig gebruiker van de MFA en hebben dan ook nooit namens een vereniging in het overleg 
gezeten. Er is zo – mijns inziens – wrok ontstaan tegen het gehele MFA-project en deze mensen 
hebben sindsdien niet anders gedaan om proberen het realisatieproces van de MFA te dwarsbomen. 
De term constructief meedenken is bij deze mensen schijnbaar niet bekend. Zodoende is naar mijn 
mening eigenbelang voor het algemene dorpsbelang geplaatst.  

Ik hoop dat ik, middels deze brief, u een inzicht heb kunnen geven wat mijn mening als jongere 
Dammenaar is in deze kwestie. Tevens hoop ik dat ik u heb kunnen overtuigen dat de bouw aan de 
Spoorlaan echt noodzakelijk is voor zowel op de korte als op de lange termijn. 

Met vriendelijke groet, 
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